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Żgodne z uchwałą Zarządu osiedla ,,Barbara'' z dnia 25'06'201,1 roku \\' dni

09'09'201'łr. - w siedzibie Szkoł'v lodstaworvej rt 2 w Czechowicach Dziedzicach odbyło się

ogólne Zeblanic mieszkańców osiedla ,.Barbara''' Prz"vbyłych mieszkańcórł' oraz zaproszonych

gości: Bunnjstrza Miasta i Gminy - Mariana Rłachuta, w ce Burmistrza Parvła Mrowca'
Seketarza Miasta Marka Gazdę, 7-cę komenda.nta Policji Jt4iejskiej Piotla Soh-vsika,

kierownika fef'eratu dzielnico$'ego Malka Biernota, kierorvnika preu,ęDcji stlży Miejskiej

Leszka Czopka oraz radnego: Łukasza Dobuckiego, redaktora Gazet-v CŻecho\łickiej Marka

Szotka przywitał Przewodniczący osicd1a ,.Barbara'' - Andrzej Maj i zaproponował następujący

porządek zebralrial

1- Strł,icrdzenie prarł'omocności zebranla'

2- wybór sekletarza zebrania.

3- Sprawozdanic z działalności Zirrządu

4- Proponowanie zadań do budżetu osied]a na 2015 rok (uchrvała).

5- Przegłosorł'anie upo\ł.ażnie1 a do zmian rv trakcje roku budżetorvego przez Zarząd(uchrł'ała)

6- Proponowanie zadali do budżetu gmin1' na 2015r'

7- Wolne unioski

R ,/aLorc,, elie zebrania

Mieszkańcy osiedla ,'Barbara'' jednogłośnie zaakcepto\łali taki polŻądek zebrania Zgodnie

z puŃtenl pierwszym porządku zebrania przev,odniczący na podstawie Jisty obecności strvierdził'

że \ł'zebmniu uczestniczy 34 mieszkaliców. co stanolvi w}-starczającą liczbę do podejmoł'ania

uchwał oraz do zgłaszania zadań na rok budżeto\łT 2015 r. Zgodnie z punktem drugim porządku

obrad plzystą)iono do w1'boru sekretarza ogólnego Żebrania mieszkańcół' osiedla ,.Barbara'.'
Kandvdaturę pani Edeitraudy Burejzy zgłosił przewodniczący zebrania' W zlr'iązku z brakiem

innych propozycji z sal1 rł'sz1'scy obecni j ednogłośnie prz1'jęli rr'rv. kandydaturę.

Zgodnie Z punktcm trzecim zebrania przeq,odniczący Andrzej Maj przedslawił wykonanie zadań na
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2014r' i tak \łykonano remont drzwi rł'SP-2 stary budynek za 21000 zł- \\ykonano oś\ł'ietlenie

łącznika drogi ul' Traugutta ul. Dolnej za 15000 zł oraz puŃtu śrł'ietlncgo prz-v u1' Drzymały za

5000 zł, dzie1i dziecka-zar.vody \łędkalskie 130 uczcstnikórv 1500 zł' dzień dziecka rv parku na

osiedlu Póhroc - cŻely osiedla ponad tysiąc uczestników 3000 zł, GP-l |-dziennik 5000 zł.

ochotnicza StraŹ Pożana ,.czechowice" na Barlickiego 5000 zł Zakup splzętu. ochotnicza straż

Pożanra ,.Dziedzice" 2000 zł (aud1ł)' PP-10 Zakup urządzenia na plac zabarv 10000zł, PP_9 rcmont

sa1i 4000 zł. Zebrani prz!ęli do wiadomości wykonanie uw,. zadań. Zgodnie z punktem cz\.1'artyn

przystą)iono do Zgłaszania zadań do brrdżetu na 2015r. Po d'vskr:sji prz}'ięto następując}' podział:

1- ]5000 zł budowa choclnika przy ul. Drz,vmały'

2- 15000 Zł projekt drogi od ul. Topolorł'ej do osiedla Boczna.

3- 6000 zł SP-2 remont schodów'

4- 5000 zł PP-9 zakup urządzenja na plac Zaba\ł''

5- 2000 z} PP_9 mikołajki'

6- 10000 zł PP-10 remont parkietu'

7- 20a0 zł PP-10 zakup pomocy dydaktycznych'

8- 2000 zł PP'l0 mikołajki'

9- 4000 zł GP-1 \Ą}'konarlie zadaszenia śrnietnika'

l0- 2000 zł zarrody rł,ędkarskie dla dzieci'

11- 3000 zł dzień dziecka rv parku na północy-czterY osied1a'

12- 500 Zł opłatek-emeryci'

L3-2628 zł r-ezer\ł a budzetu'

W głosorł,aniu zebrani mieszkańcyjednogłośrrie podjęli ucJllvałę o pizyjęciu budżetu na 20]5 r.

W drugiej uchrva1e rółrrież jednogłośnie zebrani nrieszkańcy upoważniają Zarząd osiedla

',Bańara'' do zgłaszania propozycji zmian zadaii rł' trakcie roku budŹeto\vego w ramach

niew}'korzvstan)'oh środkórv 1inansorł1-ch dla osiedla. Zgodnie z punktem szóstym pŻystą]iono do

zgłaszania propoz1'cji zadań do budŹctu gminy na 2015 r'

1- Wykorrarrie drogi' chodnika oraz ośrvietlenia łącznika ul' Dlz,vmały Ż ul' Grabo\ł'icką

2- Dalszy remont lowu opasko$'ego N'fł}'nórvki rł,rejonie ul. Rumana'

Zgodnie z punktem siódm1'm w ramach u'olnych wrriosków przystąpiono do dyskusji: głos uabrali;

pani Llcherek, pani Szwajcok, pan Puchała, pan Ogórek, pan Sokół wsz-vscy przedmówcy poluszyli

problem ul' Gómiczej t. j' notoryczne prŻeklaczanie pręclkości ptzez cięż*i tabor' Zabłocone koła,

jazda pod prąd od ul. Bocznej do ul' Topolorł,cj. Wcdług pana Puchał! złe oznakowanie ul. Boczncj

Ą stan narł'ierzclni co po\ł'oduję duŹy hałas, a także już po godz' trzeciei lv nocy iazdę ciężkiego

taboru oraz za nało patroli Policji i Straż)' Miejskiej. W odporł'iedzi 7-ca komendanta Po1icji Piotl



Sołtysik porviedział. że kontrolę plędkoścj lnoże przeprowadzać ruch drogo\',ry, natomiast jeżeli

chodzi o jazdę pod prąd oraz zabłocenie pojazdórł' patrole Policji, a także Straży Miejskiej
przepr'owadzą kontrole pojazdów. I1ość patloli ieŻeli będzie taka potrzeba ró\łnież zostanie

z*'iększona. Burmistrz Marian Błachut rólł'nież odniósł Się do tych problemórł' i stwierdŻił. Źe

będzie inten'eniou,ał w PG siIesia odnośnię zabudow}'n}'iki samochodo\lej. a także ograniczenia

ruch cięŹkiego taboru \ł,nocv do mininum' W ramach dostępnJ'ch środków Burmistrz postara się

połoĄ/ć no\l'y d}.wanik as1'altolv]' na u]' Gómiczej, na odcinku od ul' Topolowej do buclynku nr 3ó

co Znacząco porłinno rł1,głuszyć hałas' Natomiast docclorr'o problem rozrł'iąże zakończenie

budorry obrvodnicy w 2016 r' Pan Raszka poruszJ'ł temat ro$.Ll opaskowego oraz moden]izacji

cieku Mł]'nówka rv odporł.iedzi Burmistrz powiedział. że .jęszcze N tvm roku zostaną lozpoczęte

prace na kanale ulgi oIaZjak tylko będZie to moż]iwe zostaną plzebudowane pżepusty pod u]icarrri

Węglową a takŹe Traugutta co znacząco poprauli s).tuację w rejonie ul' Rrulana' Pal Parł,lus

podziękorłał za rrykonanie na ul' Wiejskiej drenażu francuskiego co znacząco usrrnęło Zalegającą

\łodę po opadach na tej u]ic'v. ZW1óoił także u\ł'agę że \i,, tmkcie lemon|u tolórv \ł,zdłuŹ

uJ' Gómiczej za koloniązostał zasypan-v rórv obok dlogi' Bum.iistrŻ obiecal również interwcniować

rv P(i Silesia

Na tyn zebranie zakończono
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